



P A P O U I S H O T E L S

Papouis Protaras Hotel

Description

Situated in the picturesque resort of Pernera, two kilometers from Protaras town center and within easy walking distance of the sparkling Mediterranean Sea, Smartline Protaras is an ideal getaway for couples and families looking for a break from the daily routine.

Whether you are looking for easy access to the bustling cities of Larnaca and Agia Napa, or you prefer to relax in the sunshine by our spacious pool, our convenient location and beautiful scenery makes us an excellent choice for your island break.

Getting here

Larnaca Airport is 70km from Smartline Protaras. Free private parking is available for all guests.

Local Tips

The entire length of the main coastal road in Protaras spans from Paralimni into Agia Napa via Protaras, and is about 8km long. It is lined with a wide pedestrian route which is ideal for walkers and bikers. Guests can also take walks and hikes in the nearby National Park of Cape Greco, home to the famous sea caves which are a part of the Aphrodite Coastal Route.

Meals

Breakfast	07:30 – 10:00
Lunch	13:00 – 15:00
Dinner	19:00 – 21:30

A la carte menu from 10:00 to 21:30 is available from the Windmill Taverna pool bar. Food includes both buffet service and live cooking.

Sports, Games and Entertainment

In addition to our large lagoon-style swimming pool, there is also a children's swimming pool and a sunbathing terrace, sun beds, and umbrellas in the pool area.

Guests at Smartline Protaras can unwind with a game of squash or relax with a soothing massage treatment. In addition the hotel boasts two saunas (payable locally—please ask reception staff for further details), a squash court, tennis court, and volley ball court, and a children's outdoor playground next to the garden. There is an additional children's indoor playroom in the games room, which has video games, billiards and table tennis facilities.

Nearby attractions in the resort area include a water sports Centre and Diving School demo 500 meters from the hotel on the sandy Marlita Beach.

Daytime and evening entertainment is offered daily, with live music performances several times a week.

Additional

Currency exchange services, safety deposit box services, hire car booking, and travel information are all available from the 24-hour hotel reception staff, who will also be happy to help with any comments or queries you might have during your stay. Wi-Fi is available in all public areas free of charge, and we also have a Computer Corner in the lobby (payable locally).

Room Facilities

All of Papouis Protaras' bright, airy rooms have elegant modern furnishing and include LCD satellite TV, air conditioning, a fridge, a hairdryer, direct dial telephone, safety deposit box, and tea and coffee facilities free of charge. A stunning view of the coast can be seen from most rooms, with others offering spectacular inland views of the ancient hilltop church of Agios Elias and the Cypriot countryside.

All rooms come with a spacious balcony and a table and chairs. Wi-Fi is available free of charge in all private rooms as well as in all public areas.

ОПИСАНИЕ ОТЕЛЯ SMARTLINE PROTARAS

Отель Smartline Protaras расположен в живописном курорте Пернера, в 2 км от центра города Протарас и нескольких минутах ходьбы от сверкающей Средиземного моря. Smartline Protaras идеальное место для пар и семей, которые ищут перерыв от ежедневной рутины. К услугам гостей открытый бассейн, теннисный корт и бесплатный Wi-Fi на всей территории отеля.

Наше удобное расположение и красивые пейзажи - это отличный выбор для вашего отдыха на острове не зависимо от того хотите ли вы добраться к шумным городам Ларнаки и Айя-Напа, или предпочитаете расслабиться на солнце возле нашего просторного бассейна.

Как добраться

Аэропорт Ларнаки находится в 70 км от отеля Smartline Protaras. Отель предоставляет бесплатную частную парковку для всех гостей.

Местные Советы

Вся длина главной прибрежной дороги в Протарас, примерно в 8 км, простирается от Паралимни в Айя-Напу через Протарас. Она выстлана широким пешеходной дорогой, которая идеально подходит для пеших прогулок и велосипедистов. Гости также могут предпринять прогулки и походы в расположенный рядом с Национальным парком мыс Греко -в дом знаменитых морских пещер, которые являются частью прибрежного маршрута Афродиты.

Питание

Завтрак 07:30 - 10:00

Обед 13:00 - 15:00

Ужин 19:00 - 21:30

Обслуживание по меню с 10:00 до 21:30 в таверне Мельница возле бара у бассейна.

Питание включает в себя шведский стол и приготовления пищи в живую по заказу.

Спорт, Игры и развлечения

В дополнение к нашему большому бассейну в стиле лагуны имеется также детский бассейн и терраса для принятия солнечных ванн, лежаки и зонтики у бассейна.

Гости отеля SMARTLINE Протарас могут расслабиться с успокаивающим массажем или за игрой в сквош. Кроме того, отель может похвастаться двумя саунами (оплачивается на месте – более детальную информацию Вы сможете получить у сотрудников на ресепшене), кортом для сквоша, теннисным кортом, волейбольной площадкой, и детской открытой площадкой рядом с садом. Также есть детская игровая комната с видеоиграми, бильярдом и настольным теннисом.

Близлежащие достопримечательности в курортной зоне включают центр водных видов

спорта и школу дайвинга Demo в 500 метрах от отеля на песчаном пляже Марлита.

Ежедневно днем и вечерами проводится развлекательная программа, которая несколько раз в неделю сопровождается живой музыкой.

В дополнение

Обмен валюты, услуги сейфа, прокат автомобилей и информация для туристов- все это доступно 24-часа в сутки у сотрудников на ресепшене отеля, они также будут рады Вам помочь с любыми комментариями или запросами которые возникнут у Вас во время Вашего пребывания. Wi-Fi предоставляется во всех общественных местах бесплатно, также у нас есть уголок с компьютером в холле (оплачивается на месте).

Номера

Все светлые и просторные номера SMARTLINE Протарас имеют элегантную и современную мебелью, оснащены ЖК-телевизором со спутниковыми каналами, кондиционером, холодильником, феном, прямой линией телефона, сейфом, принадлежностями для чая и кофе - бесплатно. Потрясающий вид на побережье открывается со многих номеров, а с других можно увидеть древнюю церковь Святого Илии на холме и кипрскую сельскую местность.

Все номера оснащены просторными балконами со столом и стульями. Wi-Fi предоставляется во всех номерах бесплатно, как и в общественных местах.